
Ruling Report National Competition 
 
 

 

Division: III A Date: 24 Febuary 2024 

Match: Waasmunster 1 – Sandeman 3 Open/Closed Room 

Players: NS Joan Zaman – Johan De Wilde (Waasmunster 1) 
EW Lennart Heip – Ben Van Den Brande (Sandeman 3) 

Board: 29 Dealer: N Vulnerability: ALL Bidding 
       

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 Playing 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

   A Q 9 6 
  Q 6 5 4 
  Q 8 
  Q 10 2 

 8 7 5 2 
 A 
 J 7 6 5 3 
 7 6 3 

       N 
   W E 
       S 

     K 10 4 
     10 9 8 2 
     9 4 2 
     K J 9 

  J 3 
 K J 7 3 
 A K 10 
 A 8 5 4 

West North East South 

 1  Pass 2 NT 

Pass 3  Pass 3  

Pass 4  Pass 4  

Pass Pass Pass  

    

    

    

 W N E S W N E 

1  8  6  K  3    

2    9 10  J  Q  

3   4  2  K  A   

4  2  9 10  J    

5     J  3  5  8 

6     3  3  Q  9 

7   A  4  4  5   

8   Q  4  5  7   

9   Q  K  A  6   

10     A  5  8  2 

11     K  6  2 10 

12    9  8    

13        

Result and score: 
4   = by S   620 for NS (Waasmunster 1) 
 
Result and score in the other room: 
? -? by NS   200 for EW (Waasmunster 1) 
 
Balance: +820 or 13 IMP for Waasmunster 1 
 
 
Result of the match with this board 
IMP: 80 – 92 
 
Result of the match without this board 
IMP: 67 – 92 
 



Opmerkingen van team A (Waasmunster 1) 

Klaveren 9 is gespeeld door op tafel te leggen en de kaart los te laten.  Iedereen heeft de 
kaart gezien en Oost zegt 4  gemaakt.  De kaart wordt dan teruggenomen en geclaimd dat 

het 4  -1 is.  Hiermee kunnen wij niet akkoord gaan. 

Opmerkingen van team B (Sandeman 3) 

In slag twaalf speel ik [Oost] verkeerdelijk  9 voor, wat ik onmiddellijk zie en rechtzet door  

 J te leggen.  Dat wordt niet aanvaard. 

Zuid had effectief  8 ook al gelegd. 

Analyse 

Een kaart van een tegenspeler die zo gehouden wordt, dat zijn partner de beeldzijde zou 
kunnen zien, wordt geacht in de lopende slag gespeeld te zijn (artikel 45.C.1 van de 
internationale spelregels).  Behalve in de gevallen bepaald in artikel 47 mag een eenmaal 
gespeelde kaart niet worden teruggenomen.  Geen van de gevallen beschreven in 47.A tot 
en met 47.E zijn hier van toepassing. 

Beslissing 

De voorgespeelde kaart in slag 12 is  9.  Deze mag niet worden teruggenomen.  De score 
op bord 29 in de open kamer wordt behouden. 

Het resultaat van de wedstrijd Waasmunster 1 – Sandeman 3 blijft 80 – 92 in IMP of  
7,58 – 12,42 in VP. 

 

 

 

Beide teams kunnen protest indienen tegen deze beslissing binnen de 7 kalenderdagen.  
Zie hiervoor het nieuwe reglement voor de behandeling van protesten dat op de website 
van de KBBF kan worden geraadpleegd. 

 

 

 

Gedaan te Ruisbroek (Puurs-Sint-Amands) op 25 februari 2024 

 

 

Robert Ketels 

Wedstrijdleider voor de nationale competitie 


